
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS CELEBRADA EL 
DIMARTS 27 DE FEBRER DE 2024 A LES 19H A LA SALA DE PLENS DE L’AJUNTAMENT. 

Assistents: 

Entitats esportives: Anna Montes (Club Tir amb Arc La Conxorxa); Arturo Mora (As. Esp. 
Fedamar); Arturo Mora (Fedamar); Cristina Planas (Club Patinatge Artístic Arenys de Mar); 
Fátima Jiménez (Club Futbol Arenys de Mar); Pere Jolis (Club Hoquei Arenys de Mar); Zenon 
Tomàs (Penya Apa Anem-hi); Carles Toribio (Club Arenys Bàsquet); Jordi Benet (Futsal Arenys) ; 
Carles Carrasquillas (Ass. Sinera United); José A. Fernàndez (Arenys Club Ciclista); Armand 
Giménez (Centre Excursionista Arenys de Mar); Marta Pardo (Club Volei Platja Arenys) 

Grups Municipals: Joaquim Mas (ERC); Jordi Muñiz (PSC Arenys de Mar); Miquel López i Ricard 
Serradó (Arenys en Comú) ;  

Govern Municipal: Xavier Navarro (Regidor Gent Gran); Pau Moret (Regidor d’Esports) i Estanis 
Fors (Alcalde d’Arenys de Mar). 

Excusats: Imma Casarramona (UFEC) 

Assistits per coordinador d’esports Juan Ramírez. 

ORDRE DEL DIA: 

1.- Aprovació de l'acta de la convocatòria del 27 de novembre: 

S’aprova per unanimitat l’acta anterior. 

 

2.- Valoració nit de l'esport. 

Prenc la paraula el regidor d’esports explicant que hi van servir 250 sopars i van participar unes 
350 persones en tot l’acte. Valora positivament l’acte, considerant que s’hauria de consolidar, 
aconseguint un format més participatiu, amb més implicació de les entitats, per la qual cosa 
obre el debat sobre si el format es correcte, els premis o medalles son adients, o caldria canviar 
per algun element més sostenible o pràctic (buff, gorra, etc.) 

Es crea diàleg on participa el Sr. J.Muñiz, comentant que preu/qualitat del menú es correcte, 
que es podria millorar el menú incrementant el cost, i que en relació al format el troba correcte 
i continuaria donant les medalles. 

La Sra. A. Montes comenta que caldria condicionar més l’espai, mes engallardint, o fer la gala en 
un espai més emblemàtic (Calisay, Teatre...), així mateix que es podria fer lliurament de premis 
i un pica pica al final. També fer un fotocool per fer-se tothom les fotos. 

Hi participa el Sr. Z.Tomàs comentant que el format i les medalles li semblem bé. Fer un pica 
pica amb la canalla potser un problema. 

El Regidor d’esports comenta que prenc nota dels suggeriments, que el tema de canvi de format 
fent lliurament i pica poca està a sobre de la taula, que a l’espai del Calisay es va pensar però 
potser no hi haguessin cabut, fet afegit que es vol fer les activitats als nostres espais. Pel 



 
 
fotocool, comenta que si estava al costat de l’escenari, que potser no es va veure prou. Anota 
que també va mancar al vídeo muntatge els èxits aconseguits pels premiats. 

 

3.- Actuacions a les instal·lacions: 

Prenc la paraula el regidor d’esports per explicar que des de l’àrea d’esports s’estan fent 
diferents millores als equipaments esportius municipals, amb manteniments continuats i altres 
puntuals de necessitat,  com al camp de futbol on s’ha fet la reparació dels forats de la gespa 
artificial, la variació de la distribució del wc de grada, posar sabó a les saboneres, reparar 
cisternes dels lavabos; o als pavellons on s’han posat miralls als vestidors, s’ha habilitat el wc 
d’oficines per a la grada, s’ha repintat i senyalitzat més bé el aparcament, així com pintat del 
mur exterior.  

 

4.- Estat dels Projectes: Coberta Pav1, superfície Pol3, Pistes atletisme, canvi gespa Bernat Coll,... 

Prenc la paraula el regidor d’esports per comentar que s’estan treballant diferents projectes: 

- Nova Coberta pavelló 1, d’hoquei patinatge: està al pressupost 2024. Es farà la licitació 
per intentar fer l’obra durant l’estiu. 

- Nova superfície Pista Poliesportiva (POL3): està al pressupost 2024. Es farà la licitació 
per intentar fer l’obra durant l’últim trimestre de l’any. 

- Nova Pista d’atletisme; s’està treballant en fer un nou encaix per tal de tenir una pista 
en la qual es puguin realitzar competicions, amb una corda de 200 metres. 

- Canvi gespa artificial camp de futbol: s’estan estudiant alternatives sense cautxú com a 
conseqüència del canvi de normativa. La idea és intentar tenir-lo per l’aturada de Nadal. 

 

5.- Licitacions atletisme i esports nàutics. 

Pren la paraula el regidor d’esports per comentar que ja està efectiva la licitació del programa 
Atletisme a l’escola, pels anys 2024 al 2026 més 1 anys de pròrroga. Les sessions ja s’han iniciat 
aquesta darrera setmana. Així mateix, en breu es licitarà el programa de Esports Nàutics pels 
anys 2024 al 2026 més 1 anys de pròrroga. Les sessions s’iniciaran a principi del mes de març. 

 

6.- Subvencions esportives 2024 

El regidor d’esports informa que pretén variar el temps de la convocatòria per tal que no restin 
exclosos els campionats de Catalunya i espanya, i per tant, es preveu que a la propera 
convocatòria sigui: 

- Subvencions 2024: de l’1 de setembre de 2023 al 30 de juny de 2024 

- Subvencions 2025: de l’1 de juliol 2024 al 30 de juny 2025 

Demana a les entitats que ho valorin i ens comentin aquesta mesura. 

 



 
 
 

7.- Procés de consulta de Reglament dels equipaments esportius municipals (arxius adjunts)  

Prenc la paraula el Coordinador d’esports, Sr. J.Ramírez per explicar que les normatives existents 
dels equipaments esportius han d’actualitzar-se, tant en els espais com en el funcionament dels 
mateixos. Es va enviar en la convocatòria els següents reglaments: 

 

Amb aquest sentit, es fa exposició publica per tal que les entitats presentin per escrit esmenes, 
suggeriments o canvis de les diferents normatives presentades, per trobar el punt de redacció 
final. 

Aquestes normatives les haurem treballant al llarg del 2024 per aprovar-les abans de la nova 
temporada 2024-2025. 

- 01 Reglament d’ús equipaments esportius municipals 
- Annex1: Mapa instal·lacions i equipaments Municipals (MIEM 16/03/2015) 
- Annex2: Reglament Cessió Equipaments Esportius 
- Annex3: Reglament piscina coberta municipal 
- Annex4: Reglament Pavelló triple Poliesportiu PAV3 
- Annex 5: Reglament Pavelló simple poliesportius PAV1 
- Annex6: Reglament Camp municipal d’esports Bernat Coll 
- Annex7: Reglament vestidors i lavabos equipaments esportius municipals 
- Annex8: Reglament pista municipal d’atletisme 
- Annex9: Pista poliesportiva municipal POL1 
- Reglament servei públic del programa esportius Salut i qualitat de vida per a gent gran 

El Sr. P.Jolis comenta que es faci explicació del punt H del reglament general sobre publicitat. 

El coordinador comenta que la publicitat dels equipaments esportius, correspon a l’Ajuntament, 
però que la voluntat del govern és la de fer convenis de cessió d’espais publicitaris amb les 
entitats esportives que en tinguin publicitat. 

La Sra. A.Montes comenta que és tal qual es fa a l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt.  

El Sr. J.Muñiz comenta que en els convenis d’ús que cada entitat signa anualment, es podria 
incloure el tema de la publicitat. 

Surt de manera generalitzada que la publicitat vella caldria retirar-la, per la qual cosa es demana 
a les entitats que ens facin un comunicat de quina publicitat tenen actualitzada i està obsoleta i 
s’ha de retirar, per tal de procedir a tal efecte. 

 

8.- Precs i preguntes:  

El regidor d’esports comenta que es va demanar que ens enviéssiu les preguntes per escrit 
prèviament amb antelació de 48h per poder obtenir una resposta més concreta, no hi ha hagut 
preguntes, per la qual cosa s’obre el torn i s’intentarà donar la resposta amb la millor informació 
que es disposi en el moment: 



 
 
-Sra. A.Montes: quan es parla de la pista d’atletisme nova, està inclòs la zona de llançament de 
tir amb arc? Si es fan reunions per aquesta actuació, els agradaria que se’ls convoqués per tal 
de mostrar les seves necessitats i inquietuds. 

El regidor comenta que si està previst i que se’ls convocarà a les reunions que es facin. Demana 
disculpes per no haver-los convocats. 

-Sr. J.Muñiz demana si la UFEC fa algo. Així mateix comenta si es podria fer l’estudi per recollir 
l’aigua de pluja dels embornals dels pavellons per regar el camp de futbol.  

El regidor comenta que actualment estan fent tot el que els hi toca. L’ajuntament em col·laborat 
en canviar els polsadors de dutxes del PAV3 perquè era de gran afectació exclusiva a les entitats 
arenyenques. En relació a la recollida d’aigües s’ha demanat pressupost per derivar l’aigua de 
pluja del pavelló triple cap enfora, i en fase posterior, estudiar la col·locació d’un dipòsit de 
recollida, ja sigui pel camp o per netejar carrers. 

Nota: el coordinador d’esports fa saber que per motius de salut la Directora de la UFEC no ha 
pogut assistir a la reunió d’avui del CME. 

-Sr. R.Serradó demana com estan els projectes de pressupost participatiu de 3x3 bàsquet, Skate 
park i rocòdrom, i que caldria activar aquestes instal·lacions d’esports de lleure. 

El regidor comenta que s’està treballant des de Serveis Territorials per la recerca d’espais 
esportius dins del POUM per tal de poder ubicar aquests nous equipaments, així com un altre 
projecte de pressupost participatiu pendent, els focus de la platja picardia, que s’està a l’espera 
del nou pla de reordenació de platges i dels permisos pertinents. La idea es que siguin espais 
que funcionin com la POL3, la qual està sent un èxit. Pel proper consell mirarem quines 
ubicacions tenim per ubicar aquestes instal·lacions. 

L’alcalde comenta que totes les instal·lacions esportives de Mare Paula es trauran per tal de 
donar calma i pau als veïns que hi viuen en la zona. 

-Sr. Z.Tomàs comenta que anteriorment els membres de la Penya Apa Anem-hi hi feien ús de la 
sala de manteniment del PAV3, però que hores d’ara no els ha arribat cap iniciativa per fer-ho. 

El regidor comenta que facin una petició via e-mail al correu esports@arenysdemar.cat i serà 
atesa. 

No havent-hi més assumptes a tractar, el regidor agraeix a tots els presents la seva assistència i 
la implicació a totes les entitats en pro de l’esport arenyenc, i aixeca la sessió essent les 20:01 
hores. 
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